
Rada Gminy Miedźno
Komisja Rewizyjna

Protokół nr 26/2022

XXVI Posiedzenie w dniu 7 czerwca 2022 
Obrady rozpoczęto 7 czerwca 2022 o godz. 14:00, a zakończono o godz. 14:53 tego samego dnia.
W posiedzeniu wzięło udział 5 członków.
Obecni:
1. Zbigniew Ciesielski
2. Małgorzata Grzyb
3. Czesław Trzepizur
4. Piotr Wawrzyniak
5. Waldemar Wosiński
Goście:

1. Grażyna Borycka – Skarbnik;
2. Zdzisław Bęben – Przewodniczący Rady Gminy Miedźno;
3. Piotr Korkus – Podinspektor w Referacie Gospodarki Komunalnej.

1. Otwarcie posiedzenia komisji.
Otwarcia  posiedzenia  Komisji  oraz  przywitania  obecnego  na  posiedzeniu  gościa  dokonała
przewodnicząca Małgorzata Grzyb. Przedstawiła proponowany porządek obrad.
1. Otwarcie posiedzenia komisji.
2. Kontrola działu 801 - Oświata i wychowanie, rozdział 80114, 80113.
3. Bieżące koszty utrzymania budynków jednostek oświatowych (m. in. opłaty ponoszone za: energię
elektryczną, dostawę wody i odprowadzenie ścieków, wywóz nieczystości, opał, zatrudnienie palaczy).
4. Kontrola systemu gospodarowania odpadami.
5. Sprawy różne.
6.Zakończenie posiedzenia komisji.
Wobec braku uwag Przewodnicząca poddała porządek obrad pod głosowanie.
Głosowano w sprawie:
przyjęcia porządku obrad.
Wyniki głosowania
ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:
ZA (5)
Zbigniew Ciesielski, Małgorzata Grzyb, Czesław Trzepizur, Piotr Wawrzyniak, Waldemar Wosiński
Porządek został przyjęty.

2. Kontrola działu 801 - Oświata i wychowanie, rozdział 80114, 80113.
Skarbnik przedstawiła i omówiła w formie pisemnej wydatki poniesione w dziale 801 mówiąc m.in. o 
kosztach dowozu dzieci do placówek oświatowych, koszty uczęszczania dzieci do przedszkoli w innych 
gminach, dokształcanie i doskonalenie nauczycieli czy wynagrodzenia i składki od nich naliczone.
Radna Graj zapytała co to jest fundusz zdrowotny dla nauczycieli.
Skarbnik odpowiedziała, że według Karty Nauczyciela jest to fundusz który zabezpieczony jest dla 
nauczycieli którzy są już emerytami, którzy chorują i dużo wydaja na leczenie czy leki. 
Wobec braku innych pytań Przewodnicząca przeszła do kolejnego punktu w porządku obrad.

3. Bieżące koszty utrzymania budynków jednostek oświatowych (m. in. opłaty ponoszone za: 
energię elektryczną, dostawę wody i odprowadzenie ścieków, wywóz nieczystości, opał, zatrudnienie
palaczy).
Skarbnik udostępniła Radnym informację w której były zawarte bieżące koszty utrzymania budynków 
jednostek oświatowych takich jak  m.in. energia elektryczna, dostawa wody, odprowadzenie ścieków, 
opał, zatrudnienie palaczy czy materiały do remontu i konserwacji.
Skarbnik podkreśliła,że te koszty w porównaniu z poprzednimi latami są znacznie wyższe.
Wobec braku innych pytań Przewodnicząca przeszła do kolejnego punktu w porządku obrad.



4. Kontrola systemu gospodarowania odpadami.
O  godz.  14.27  do  obrad  Komisji  dołączył  Piotr  Korkus  –  Podinspektor  w  Referacie  Gospodarki
Komunalnej.
Podinspektor Korkus przedstawił Radnym konkretne informacje dotyczące ilości zebranych odpadów  
i poniesionych kosztów za odbiór poszczególnych rodzajów odpadów, koszty odbioru odpad z PSZOK,
wydatki poniesione na wydruk książeczek opłat czy liczba zniszczonych pojemników i poniesionych w
związku z tymi kosztami.
Radny Wosiński  zwrócił  uwagę na znaczną różnicę w liczbie osób które są  zameldowane na terenie
gminy a osobami które są zadeklarowane na deklaracjach odbioru śmieci. 
Wobec braku innych pytań Przewodnicząca przeszła do kolejnego punktu w porządku obrad.

5. Sprawy różne.
Spraw różnych nie podjęto.

6. Zakończenie posiedzenia komisji.
O godz. 14.53 Przewodnicząca zamknęła posiedzenie Komisji.

Przewodnicząca Komisji
(-) Małgorzata Grzyb

Przygotował(a): Daria Piątek

Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl 


